
Bestyrelsesmøde torsdag, den 29. juni 2023 kl. 18.30 
 
Afbud: Anne Slyngborg 

Gæster: 
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 11. maj 2023 

 

o Ny konstituering, da Henrik Henriksen har valgt at trække sig. Randi tiltræder, da hun sidder 
som suppleant. Rikke Andersen overtager kassererposten, og Randi indtræder som menigt 
bestyrelsesmedlem. 

 

o Orientering v/daglig leder 
o Siden sidst. Tanja Herskov starter på mandag 3/7-23. Sanne Busk er blevet 

afskediget og har haft sidste arbejdsdag. 
o Status på personale – personalemøde. 

 
o Orientering v/formanden 

o Siden sidst. Vi holder elevskolemøde/klubdag søndag 3/9-2023.  
o Årshjul. Lene starter et udkast op og sender den videre til Rikke A. 

 
o Orientering v/kasserer 

o Budget 2023. Hvordan ser sidste måned ud vs. Budgettet. Der er igen problemer 
med Klubmodel, men Rikke A siger til næste møde, skulle det være løst. 

o Status byggeri/advokatsag. HH er stadig på denne sag. Vi har intet nyt hørt. 
o Zakobo – dato for hvornår vi skifter? Rikke overtager denne sag. Zakobo mener selv 

at datoen 1/7 var for stram, så indtil videre er det rykket. Der skal gerne laves 
forskellige test i Zakobo og bl.a. noget oprydning i klubmodulet, som skal være på 
plads inden vi siger go for at skifte, samtidig med at Klubmodel stadig driller. Rikke A 
er på sagen.  

 
o Stævneudvalg: 

o Næste stævne er D stævne 7. og 8. oktober 2023 
 

o Elevskolen/Undervisning/Heste: 
o Status på undervisning. Der arbejdes på en løsning. 
o Status på heste 

 
o Sponsorudvalg:  

o Orientering. Sponsorudvalget orienteres pr. mail omkring salg af et spring, som vi 
gerne skal have solgt. 

 
o Arbejdsdage:  

o Søndag, den 27. august 2023 kl. 09.00 
 
 



o Møderække  
o Nye datoer for bestyrelsesmøder: 

Mandag, 14. august 2023 kl. 18.30 
Mandag, 18. september 2023 kl. 18.30 
Torsdag, 12. oktober 2023 kl. 18.30 
 
 
 

 
o Eventuelt 

o Anna Sandahl spørger om det er muligt at åbne for uv af dressur. Der stemmes nej 
herfor.  

o Staldgang. Vi afventer og ser, hvad vask af stald og staldgang kan gøre og tager 
derefter en revurdering. 

o Foder. Vi holder møde 10/7-23 om skift til nyt foder. 
o Gulv i huset. Rikke A. tager fat i hendes kontakt på kommunen om der evt. kunne 

være et lille tilskud hertil.  


